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Skolebestyrelsesmøde i Ikast 
Mandag den 5/2 kl. 18.30 – 21.30 

 

Tirsdag 12/3 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Heidi 

Onsdag 3/4 NO Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Allan 

Tirsdag 2/5 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Mandag 3/6 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Liselotte 

 
Afbud: Lene T., Jørgen Erik,  
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

1. 

18.30 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad børnehus og SFO 
Har været med i projekt ”vi-går-sammen”. Der blevet gået mange 
kilometrer, men ikke så mange som sidste år. 
 
Nordre SFO 
Vi har afholdt årets spilleturneringer 2024. Der har været mange 
forskellige turneringer, som børnene har kunnet deltage i på tværs af 
hele SFO´en. Børnene har selv været med til at bestemme hvad der 
skulle dystes i. Skak, skibo, vildkatten, pool, kryds & bolle, uno, 
memory, bordtennis, fodbold, bob og partners er nogle af de spil og 
sportsgrene børnene valgte. 
Mandag d. 26. februar afholdes der ”Juniordag” i Juniorklubben m. div. 
spil og med forældrekaffe fra kl. 15. 
Der er fastelavn torsdag d. 8. februar i SFO´en og fredag d. 9. februar i 
skolen. 
Pædagog sygemeldt pga. operation. Det bliver næste frem til 
sommerferien. Vikar, der er kendt i huset, sættes ind. 

 
- Skole 
Isenvad 
Ny lærer er startet op. 
Indskolingen har skudt læseprojekt ”Read-it” i gang. Det er et 
forskningsprojekt Aarhus Universitet. 
I uge seks er der temauge for mellemtrinnet. Det er bl.a. om digital 
dannelse. 
Der har været skolekoncert. 
Isenvad skal have ny sekretær. Stillingen bliver ledig fra 1. marts. Heidi 
deltager i ansættelsesudvalget. 
 
Nordre 
Ledelsen er fortsat i gang med at afvikle MUS.  
Der er startet en del nye elever op. Det er en blanding af tilflyttere og 
skoleskift. Det er fordelt på flere årgange. Der er flere på vej. 
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Der har været info-møde for kommende 0. klasser. Det ser ud til at 
blive to mindre klasser. 
   
- SGU og specialområdet 
Der er kommet ansøgninger ind til kommende 7. I. Der er flere, end der 
kan optages. Så der er nogen, som får et afslag. 
 
- Forældregruppen 
Intet. 

2. 

18.50 

Nyt fra elevråd inkl. status på punkter 
Maxim har talt med Bo ift. at være mere konkret jf. de ideer, elevrådet 
er kommet med. Det er bl.a. om toiletterne. 
Elevrådet har anmodet om, at klasser i midt- og vestfløjen kommer 
med ideer til plakater, der skal hjælpe eleverne med at huske, hvordan 
der skal ryddes op og sorterer skrald. 
Der kommer også plakater, hvor elevrådet vil opfordre til, at alle spiser 
sundt og husker at spise sin mad. 
 
Der er fulgt op på nogle af ønsker, som elevrådet er kommet med. 
Derfor er der kommet sensor op på fællestoiletterne, så andre ikke kan 
slukke lyset. 
Skolefesten skal på næste dagsorden, så elevrådet kan aftale, hvad de 
skal til skolefesten. 

 

3. 19.10 Orientering om Potentialeprofilen fra Børnehuset 
Kort beskrivelse af ideen bag potentialeprofilen, som er et lokalet 
udarbejdet dataindsamlingsmateriale. Det er udviklet i IBK. Den 
udfyldes hvert andet år. 
Allan gennemgår de vedlagte bilag. 
Spørgsmålene i undersøgelsen er besvaret af personalet. 
Samlet set er det et flot resultat.  
Man får også øje på, hvor der er noget, der kan arbejdes med. Det er 
bl.a. hvordan der kan planlægges aktiviteter for børn i udsatte 
positioner.  

 

x 

4. 19.25 Ny konstituering af bestyrelsen pga. næstformandens afgang 
- Mulighed for suppleanter/gæster 
Der er mulighed for at få gæster med til SB-møderne. Der er to 
kandidater, som måske vil være gæst frem til næste 
skolebestyrelsesvalg. 
Frem til næste skolebestyrelsesvalg er Heidi næstformand i stedet for 
Stella, der er trådt ud af skolebestyrelsen. 

 

5. 19.40 Orientering om bestyrelsesvalg i maj 
- Tidsplan herunder deadlines og møder 

Besked til forældre er tilrettet. Den sendes ud senest d. 8. februar. 
Tidsplan gennemgået. 
 

- Reklame til skolefest? 
Hvad kan vi ellers gøre for at få en masse kandidater? 
Tips en 13´ner. Vind en præmie. Liselotte og Ole ansvarlige. 

x 
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Lav en beskrivelse af, hvad bestyrelsen arbejder med. Fremhæv 
overskrifterne. Bo ansvarlig. 
Videoer som viser, hvad bestyrelsen arbejder med. Kan østfløjen 
bidrage. 

  T-shirt med tekst/refleksveste bruges som blikfang. Jane og Bo  
  ansvarlige. 
  Forslag: Skolebestyrelsen filmer aktiviteter gennem to år frem til    
næste valg.  
 

  Kaffe  

6. 20.25 Skolefest NO 
- Drøfte fordeling, plan, løse ender m.v. 
Jane gennemgik diverse planer og oversigter. Der er lagt en god plan 

– vi gør næsten, som vi plejer      

 

7. Hvis 
tid 

Drøfte NO-timefordelingsplan inkl. veksling til SGU 
Udsat 

x 

8.  21.10  Personalesager 
Intet 

 
 

9. 21.20  Opslag til AULA 
Fælles:  
Heidi er næstformand frem til 1. august, hvor der har været valg til en 
ny skolebestyrelse.  
 
Der er valg til skolebestyrelsen i foråret 2024. Der skal vælges fire 
medlemmer og to suppleanter. Det skal være fra begge matrikler samt 
dække både almen og special. Der kommer et opslag.  
 
Isenvad: 
Indskolingen deltager i et forskningsprojekt under Aarhus Universitet. 
Det hedder ”Read it”. 
Isenvad skal have ny sekretær fra 1. marts.  
Gennemgang af potentialeprofilen, som er en undersøgelse, der er 
lavet i børnehaven. 
  
 
Nordre:  
Der har været info-møde for kommende 0. klasse. Der bliver to 
klasser. 
Der er kommet 34 ansøgninger ind til kommende 7. i. Derfor vil nogen 
få afslag. 
Der er skolefest d. 21. marts. Invitation er på vej. 1. og 2. årgang 
opfordres til at bage kage og 4. årgang laver kaffe. 

 

10.  Evt.  

Punkter til kommende møder: 
Drøftelse af status og muligheder for udvikling af idrætsprofil (vi afventer skoleforlig) 
Dialogspil for ny bestyrelse  
Evaluere timefordelingsplan inkl. Veksling til SGU 


